
 
 

SECRETARÍA DE JUNTA CENTRAL FALLERA 

 

Acta de l'Assemblea General Ordinaría de Presidents i Presidentes de falla celebrada 
el día 19 de novembre de 2024 a les 20.03 hores en el Sala Rodrigo del Palau de la 
Música de València, amb la presidència de Sr. Santiago Ballester Casabuena, com a 
secretari General Sr. Nicolas Garcés Casal i ambelsrepresentants de les comissions 
falleres relacionades al marge, d'acordambelspunts de l'orde del dia establits en la 
convocatòria. 
 
Comença la sessió amb un minut de silenci en senyal de respecte i record per les 
víctimes de la DANA. 
 
Primer punt del dia. Aprovació, si escau, de l'acta de l'Assemblea Ordinària del 
23 d’octubre de 2024. 
 
La Falla 97 Sèneca-Iecla, diu que en la seua primera intervenció, en relació al fet que 
“els joves entre 18 i 30 anys anaren jurats”, en l'acta indica “no hi ha inconvenient a 
rebre proposta sobre este tema” i diu que si havia plantejat la proposta. 
En relació a la seua segona intervenció, quant a l'estudi d'impacte econòmic de les 
Falles falta afegir la pregunta que va realitzar “que pensa fer el món faller amb este 
estudi” 
 
El secretari general JCF indica que s'afegirà a l'acta, l'única cosa que, en relació a la 
proposta, procedisquen a remetre-la a JCF per a, si és possible, traslladar-la a 
l'assemblea del mes de desembre  
 
No havent-hi més objeccions o modificacions, s'aproven per assentiment. 
 
Segon punt del dia. Informe de Presidència 
 
El president de JCF pren la paraula. Inicia informat sobre la DANA i les seues 
conseqüències a les comisiónes de les Falles. 
El passat 30 d'octubre es van suspendre totes les activitats organitzades per JCF, 
inclosa l'agenda de les FFMMV i les seues Corts d'Honor, en senyal de dol per la 
tragèdia que ha ocasionat el pas de la DANA en nombroses localitats de tota la 
província de València, incloses les pedanies de la ciutat de València. No obstant 
això, Ballester ha remarcat que en este temps, tant les Falleres Majors de València 
com les seues Corts d'Honor han estat cooperant tant en les seues comissions com 
en altres accions a títol personal, sumant-se a l'allau de solidaritat del col·lectiu faller 
i centrant-se en tot el que necessitaven els damnificats, deixant a un costat el càrrec 
per a convertir-se en unes voluntàries més. 
Des del primer minut, des de Junta Central Fallera s'ha fet un seguiment de totes les 
comissions afectades i de l'estat dels seus casals. Un total de 6 comissions 



pertanyents a les pedanies de la ciutat han patit el pas de la DANA: Camí d'Alba-
Castell de Cullera, Hellín-Giménez i Costa, María Ros-Manuel Iranzo, Plaza del Riu 
Segura-Forn de Alcedo, Plaza Virgen de Lepant i Gloria-Felicidad-Tremolar, algunes 
d'elles visitades personalment per la presidenta nada de JCF, l'alcaldessa de la 
ciutat. 
Tambien, des de Junta Central Fallera s'ha contactat amb els diferents tallers dels 
artistes fallers afectats i, com no, amb els tallers dels artistes municipals i amb el 
Mestre Major del Gremi d'Artistes Fallers, per a conéixer la situació de tots ells. 
 
Quant als diferents artesans que estan portant avant la indumentària de les FFMMV i 
les Corts d'Honor, també s'han mantingut contactes des de l'organisme autònom 
municipal per a conéixer la seua situació i resoldre alguna incidència, així com també 
amb altres proveïdors de JCF. 
El president de JCF ha volgut agrair el treball i la solidaritat de les comissions 
falleres, que per iniciativa pròpia es van mobilitzar per a cooperar. Entre les accions 
dutes a terme: recollides d'aliments, repartiment d'aigua i menjar en les zones 
afectades, la posada a la disposició de les seues llars per als veïns damnificats o 
l'organització de grups d'ajuda i neteja en diverses poblacions o en diferents tallers 
d'artistes fallers. 
Altres falleres i falleres també han col·laborat en iniciatives com la desenrotllada en 
Mercaflor, on han col·laborat des de la FMV, Berta Peiró i la seua Cort d'Honor, fins 
a Falleres Majors i Corts d'Honor de diversos anys, directius de JCF, presidents 
d'Agrupació, presidents de falles i fallers i falleres en general, tots de manera 
anònima i voluntària. Per això, Ballester ha afirmat que "un no pot estar més orgullós 
del col·lectiu que, una vegada més, desinteressadament i sense que ningú li ho 
demanara, ha estat en els moments més difícils". 
S'anuncia que les activitats organitzades per Junta Central Fallera s'aniran 
recuperant gradualment. Cada vicepresidència i les seues delegacions han anat 
informant les falles implicades en cadascuna de les diferents activitats de la 
reubicació de les diferents sessions ajornades i de com es procedirà a partir d'este 
moment. D'altra banda, l'agenda de les FFMMV i les seues Corts d'Honor es 
reprendrà amb la visita a les comissions afectades. 
 
El president de JCF informa que passat 29 d'octubre es va realitzar la reunió del 
Consell Rector que va aprovar el pressupost per a l'any 2025 per un import de 
3.720.407,10€, amb un augment sobre el pressupost del present exercici de 
412.080€, la qual cosa suposa un 14% més. Per tant, amb este import, s'ha 
aconseguit el pressupost històric més alt de JCF. Respecte al capítol de gastos, s'ha 
augmentat el pressupost per a tots els premis i guardons que atorga la Junta Central 
Fallera, especialment els destinats a les falles, en 65.000 euros. 
 
Recorda que, recordat també que ja està obert el termini per a sol·licitar els permisos 
per a les Falles 2025. Des del passat 4 de novembre i fins al 22 de desembre, les 
comissions poden sol·licitar els permisos per a la zona de focs i la zona d'activitats i 
carpa i també els de la venda de bunyols i masses fregides i els que corresponen als 
mercats ambulants, posats de venda i consum d'alimentació. Ja han presentat la 
documentació 10 comissions. D'altra banda, totes les manifestacions festives amb 
articles pirotècnics hauran de sol·licitar-se com a mínim amb 30 dies naturals 
d'antelació. 
 
S'informa que, des de la regidoria de Falles s'ha realitzat una reestructuració del 
servici on s'han creat dos noves direccions de secció amb uns perfils molt tècnics 



perquè les tasques es donen de la manera ràpida i eficaç possible. S'ha creat una 
direcció de secció administrativa on el seu responsable serà Darío Alejandro Ucha 
Moreira que s'encarregarà de la gestió integral de les subvencions tramitades a 
través del Servici de Festes i Tradicions i també una direcció de secció de patrimoni 
històric cultural que portarà Jorge Sánchez de Quintanilla -en substitució de Nacho 
Gutiérrez- i que tindrà entre les seues competències les autoritzacions en domini 
públic per al període del bàndol faller. 
 
Quant al pagament de les diferents subvencions. Les de música, aniversaris i falles 
ja s'han pagat al 100% mentres que les de pirotècnia un 87,47% i en música un 
82,20%. A més, el president de JCF i regidor de Falles ha anunciat que Junta 
Central Fallera ha acordat l'inici de l'expedient per a l'aprovació i la convocatòria 
d'ajudes a les comissions falleres afectades i que han vist els seus casals fallers 
danyats per la DANA. Les ajudes ascendiran a 5.000 euros per a cada comissió 
fallera que acredite els danys patits a conseqüència del temporal del passat 29 
d'octubre. Ballester informa que no seran les úniques que es duran a terme i que ja 
s'informarà en un futur d'altres mesures d'ajuda. 
 
Presa la paraula la vicepresidenta primera Beatriz Ramos de l'àrea de protocol, 
agenda i RRPP ha informat que l'agenda de les FFMMV i les seues Corts d'Honor es 
reprendrà amb la visita durant este cap de setmana a les 6 comissions afectades. A 
més, ha volgut agrair a les comissions, sectors i agrupacions per la comprensió en 
els canvis d'agenda. No obstant això, la gala de la indumentària que, normalment se 
celebra al desembre, es passarà al mes de gener. 
 
Presa la paraula el vicepresident Alberto de Marco de les areas de Festejos, Infantils 
i Juvenils, o ha agraït també la comprensió a les comissions implicades en el 
Concurs de Playbacks i ha confirmat que concurs es reprén hui mateix a la Sala 
Canal. Un total de 7 jornades de playbacks es van cancel·lar per la DANA i s'han 
reajustat en 6 jornades per a mantindre la celebració del concurs. 
De fet, un total de 93% de les comissions inscrites inicialment continuen en la 
competició, la qual cosa fa que només 2 comissions infantils i 3 majors hagen decidit 
retirar-se per diversos motius. Per tant, de les 73 comissions inscrites continuen en 
el concurs 68 falles. El concurs finalitzarà com estava previst el 12 de desembre. 
Quant a les diferents competicions esportives, el seu vicepresident Gabi Aranaz, ha 
informat de les diferents dates de represa dels diferents campionats i també que si hi 
ha algun problema per part de les comissions per a les noves dates es tractarà cada 
cas d'un en un per a tractar de posar solució. 
La Marató de València es disputarà el diumenge 1 de desembre i enguany la 
Fundació Trinidad Alfonso vol que els seus premis d'animació es destinen a la 
reconstrucció dels casals de les comissions afectades per la ANA. Per tant els 
2.500€ destinats a eixos premis seran per a eixes falles. 
El campionat de pilota valenciana torna a arrancar el 24 de novembre mentres que el 
tenis taula es disputarà el 14 de desembre en la pista de bitles de Campanar, el 
mateix lloc i dia on es jugarà el campionat de bitles masculí i femení. El campionat 
de bitles infantils es disputarà els dies 23 i 30 de novembre i la final el mateix 14 de 
desembre. 
Quant al tenis masculí i femení, torna al poliesportiu del Doctor Lluch el 23 de 
novembre i el pàdel torna hui, dia 19 en One Padel i Flow Padel Club. El futbol 7 es 
reprén el 25 de novembre en la seu de Bonrepòs i Mirambell i el futbol sala ja s'inicia 
mateix, 19 de novembre, mentres que el campionat de petanca serà el 19 de gener. 



En pirotècnia, Aranaz ha informat que el curs RGCRE que faltava per impartir es farà 
el dia 11 de gener a les 10h. del matí. 
 
Presa la paraula la vicepresidenta María Fernández del area de de Cultura i 
Solidaritat, informant que els Balls al Carrer s'iniciaran el 15 de desembre i en breu 
s'informarà del calendari definitiu. En este festival, un total de 44 comissions han 
hagut de reubicar-se. Quant a les dates de represa del Concurs de Teatre, arrancarà 
el 23 de novembre. En este concurs un total de 24 comissions s'han vist afectades i 
s'han reajustat dates perquè totes les comissions pogueren tindre la seua data. 
Després de les consultes pertinents, de les 24 falles, 20 van manifestar la seua 
voluntat de seguir en el concurs, la qual cosa fa a més del 80% de les falles 
involucrades. Fernández ha volgut també agrair la predisposició de les comissions. 
 
Presa la paraula president de JCF per a informar de la modificació de l'ordenança de 
contaminació acústica. Des del servici de contaminació acústica, que depén del 
regidor Carlos Mundina, s'ha iniciat la modificació puntual de l'ordenança quant al 
Bàndol Faller. 
Recorda que l'ordenança, aprovada per l'anterior equip de govern, exigia el limitador 
registrador en tots els casos, una mesura molt restrictiva que Ballester es va 
comprometre a modificar-la i flexibilitzar-la. Per això, s'han mantingut moltes 
reunions amb funcionaris i tècnics de la casa bastant dures i també es va realitzar 
proves de decibels en la comissió Plaza de la Mercè. 
Ballester ha afegit que "com a faller que soc, no ha sigut fàcil arribar a un acord. 
Possiblement penseu que és insuficient, uns altres com les entitats veïnals pensen 
que és tirar un pas arrere, però la realitat és que hi ha un acord". 
L'acord consistix a eliminar el registrador a l'interior de les carpes, fixant només el 
limitador a 5dB com estava abans i mantenint el limitador registrador amb 90DB en 
la via pública. 
Recorda que l'any passat es van concedir 282 autoritzacions de carpes per a les 
més de 350 falles que hi ha en el terme municipal de València. El que suposa un 
80% de les falles que fa la seua ambientació musical o la seua revetla dins de la 
carpa on estarien exonerats del registrador durant tota la vigència del bàndol faller. 
D'altra banda, cal tindre en compte les falles que fan les revetles i activitats en la via 
pública, i realitzen contractacions, estes ja porten els seus equips de so preparats. 
 
El president de JCF passa la paraula a Julio Torras, en representació de la 
Federació de Primera A, per a plantejar una iniciativa solidària per als artistes fallers 
afectats per la DANA. Han pensat ja en diferents accions com donar el que es 
recapte en el concurs de 'La Primera en el Front' o donar els gastos de la 
presentació de maquetes. Però no obstant això, van parlar amb la resta de 
federacions i amb JCF per a plantejar una donació directa de les comissions de 
manera voluntària. En definitiva, una acció de les falles de València a ajudar als 
artistes fallers afectats per la DANA. 
 
Tercer punt del dia. Aprovació, si escau, de l'informe de la comissió de 
recursos. 
 
Presa la paraula el secretari de JCF i informa que, després del termini per a revisar 
la proposta provisional, s'han rebut un total de 8 al·legacions. 
Una d'elles referida a la quantitat monetària que figura com a base imposable de la 
falla amb núm. de cens 21 i una altra a la quantitat monetària corresponent al 
disseny de la falla gran de la comissió amb núm. de cens 14, totes dues admeses. 



A més, s'han rebut 3 al·legacions sobre la classificació infantil. Les de les comissions 
amb núm. de cens 28 i núm. de cens 6, les quals han resultat admeses. 
La primera, al no indicar inicialment a quina secció volia anar en les carpetes, se li va 
assignar una aleatòria i en adonar-se, han sol·licitat militar en una altra categoria, no 
afectant cap altra comissió. I en el cas de la comissió amb núm. de cens 6 perquè 
van presentar incorrectament la quantitat declarada, i després de la modificació del 
contracte, s'ha inclòs en una categoria diferent de l'augmentar el pressupost.  
La tercera al·legació, corresponent a la falla amb núm. de cens 20, s'ha desestimat 
perquè sol·liciten militar en una categoria superior i pel sistema aprovat de puntuació 
no és viable romandre en la categoria sol·licitada. 
Finalment, les altres 3 al·legacions són entorn de la classificació major. Les de les 
falles amb núm. de cens 155 i la núm. 87 han sigut admeses. 
La primera perquè sol·licita estar en una categoria inferior i per puntuació, no 
descendirien una sinó dos, una circumstància que no afecta cap altra comissió i que 
ha sigut acceptada pel seu president.  
La segona, la corresponent a la comissió núm. 87, va sol·licitar militar en una 
categoria inferior, la qual cosa implicava arrossegar a les comissions amb número de 
cens 274, Plaza de la Botiga; la 142, Cuba-Buenos Aires; la 146, Tres Forques-
Cuenca-Pérez Galdós; la 169, Major-Moraira i la 155, Barraca-Església del Rosari. 
Una vegada comunicada esta circumstància a tots els presidents i presidentes 
implicats, tots van donar el seu vistiplau al canvi. 
 
I la tercera, la de la comissió amb núm. de cens 318, es va desestimar perquè 
segons la quantitat declarada, i sobre la base del barem aprovat en Assemblea, és 
impossible militar en la categoria que sol·liciten. 
 
No havent-hi cap objecció, l'Assemblea ha passat a aprovar la classificació final de 
les falles 2025. 
 
Quart punt del dia. Informe del Sindic de Greuges a prop dels jurats de 
l'exposició del Ninot i dels jurats de Falles 
 
El Secretari General JCF ha informat que es va rebre per part del Síndic de Greuges 
de la Comunitat Valenciana una queixa motivada per una denúncia formulada per 
l'oposició i que vol posar en coneixement de l'Assemblea. Esta denúncia indica que 
respecte a la composició dels jurats de l'Exposició del Ninot i de falla no es respecta 
el principi d'igualtat de dones i homes que arreplega la Llei orgànica 3/2007 del 22 
de març per la igualtat efectiva d'homes i dones la qual establix quant al percentatge 
de participació que les persones de cada gènere no superen el 60% ni siga menor 
del 40%. El Síndic ha traslladat una recomanació i un suggeriment que com a 
organisme públic es vol arreglar i transmetre. 
En primer lloc, hem de vetlar per la composició dels jurats de les diferents activitats 
organitzades per JCF i que, per tant, es puga garantir esta proporcionalitat sempre 
que siga possible i així es tractarà de fer a l'hora de conformar els jurats tant de 
l'Exposició del Ninot com de falla abans de finalitzar l'exercici. 
A més, en traslladar a esta Assemblea la denúncia, es vol emplaçar al fet que 
aquelles comissions que tinguen proposades per a fomentar la participació 
femenina, que és ara mateix el menor percentatge, el trasllade al correu de 
secretaria general i s'estudiarà. 
 



Com a dada, l'any passat es van rebre 208 candidatures de les quals 146 eren 
homes i 62 dones i que després d'estudiar les incompatibilitats, van anar 124 homes 
i 55 dones. 
 
Quint punt del dia. Precs i preguntes. 
 
El secretari de JCF procedix a prendre nota per a confeccionar el torn de precs i 
pregunta. 
 
Falla 64 Doctor Peset Aleixandre-En Guillem Ferrer. Pregunta quina era la 
proposta que es porte quant al tema del limitador-Registrador per a la modificació 
d'ordenança i el contingut dels estudis realitzats, ja que opina que no s'ha aconseguit 
res. D'altra banda, li agradaria que no es resumiren, ni les seues intervencions ni les 
de la resta de les comissions, en plasmar-les en l'acta. 
El President de JCF indica que les actes, igual que succeïx en les elaborades a 
l'Ajuntament i Generalitat, són resums, no s'arreplega literalment tota la intervenció. 
No obstant això, l'acta es remet amb anterioritat perquè quan es demana la seua 
aprovació, es puga exposar si existix alguna modificació que no s'haja arreplegat i es 
modifica per a la seua aprovació definitiva. També queda gravada i a la disposició de 
tothom en la web de JCF. 
Quant a la primera pregunta, el president de JCF indica que no està d'acord, ja que 
abans no es tenia res. S'ha aconseguit que es traga exclusivament a les Falles de 
l'ordenança de contaminació acústica, eximint-se del registrador dins de les carpes 
de 282 Falles. El president li indica que li donarà l'estudi perquè puga comprovar el 
seu contingut. 
 
El president de la falla 64 considera que les expectatives que va entendre no 
corresponen als resultats obtinguts. 
 
Falla107 Bilbao-Maximilià Thous. Indica que ha sigut una decepció entenent que, 
any rere any, la directiva que és ací va en contra de les Falles. No se senten 
compensats per l'esforç realitzat. 
El president de JCF li indica que esta directiva intenta defendre a les Falles en tot el 
que siga necessari, però a vegades ens podem veure enfront dels tècnics de 
l'Ajuntament i que les normatives puguen limitar-nos. 
 
Falla 45 Sagunt-Sant Antoni-Pare Urbà. Entén que va ser l'Alcaldessa qui cree 
més expectatives i el resultat fa un pas arrere. També exposa el problema que tenen 
per les queixes dels veïns per cuinar i pregunta per avanç per a solucionar estos 
problemes. 
 
El president JCF indica que hi ha l'opció de no posar el Registrador si se celebra 
dins. 
Quant al tema de cuina indica que no s'ha mirat res d'este tema. La normativa actual 
establix que no es pot cuinar dins d'un Casal de categoria B, és un altre tipus de 
casal el que permet fer-lo. Ho mirarà, però en principi sembla complicat aconseguir 
alguna cosa. 
 
Falla 128 Mestre Valls-Mariner Albesa. Pregunta si es podran realitzar el pre-falles 
muntant la carpa el 5 o 6 de març. Tambe pregunta si es pot tindre l'import de les 
subvencions abans que finalitzen les falles per a plasmar-lo en els comptes de 
tancament. 



 
El President de JCF informa que es desitja començar al més prompte possible per a 
l'elaboració del bàndol faller, partint en principi de les mateixes dates de l'any passat, 
però caldrà esperar a la seua publicació per a tindre les dates definitives. Quant a les 
subvencions de les falles, es mantenen els mateixos percentatges de l'any passat, i 
de la resta de premis es veuran incrementats en les xifres pressupostades. 
 
Falla 288 Periodista Gil umbiela-Assutzena. Procedix a donar lectura d'un 
agraïment sobre les mostres d'estima de tot el món fallera en general per la mort del 
qual fora el seu president, Claudio Martínez, el mes de setembre passat, inclòs el 
seu homenatge a la Fonteta. Sent correspost amb un gran aplaudiment de tota 
l'Assemblea. 
 
Falla 25 Camí d'Alba-Castell de Cullera. Indica que la seua falla va ser acceptada 
per la DANA, agraint a tothom Faller per l'ajuda, suport i atenció. L'assemblea li 
correspon amb un gran aplaudiment.  
 
Falla 125 Baró de Sant Petrillo-Leonor Jovaní. Indica que passat dia 27 d'octubre, 
que havien de ballar al costat d'altres comissions, no van poder realitzar l'acte per 
cancel·lació a causa de la pluja, a part dels problemes per a acudir al punt de l'acte 
provocats per coincidir amb li celebració d'una Marató. Prega que s'avise amb més 
antelació la cancel·lació d'estos actes. També s'unix al sentiment dels presidents 
quan el Limitador Registrador. També estan a l'espera de les normes per al concurs 
de llums. 
 
La vicepresidenta María Fernández indica que és molt complicat prendre decisió 
quan ocorren este tipus de problema,. En una ocasió anterior s'anul·le un acte el dia 
anterior i el dia de la seua celebració va poder haver-se realitzat. Entén i compartix la 
seua necessitat, però el difícil és encertar. No obstant això, es tindrà en compte per a 
intentar encertar en el futur. 
 
El vicepresident Alberto de Marco l'informa que, abans de final d'any, es convocara 
una reunió per a explicar com queden les bases. 
 
Falla 77 Barri de Sant Josep. Pregunta, si arribat el termini de finalització de 
presentació de documentació per als permisos, no s'ha pogut presentar, ja que pot 
haver-hi proveïdors afectats que hagen perdut part de la seua documentació. 
El president JCF, li indica que el consultarà amb el servici de l'ajuntament. 
 
Falla 312 Sèneca-Poeta Mas i Ros. Pregunta, quant a la macro-despertá, si hi ha 
alguna novetat per al tram d'edat entre els 14 i 18 anys. 
 
El vicepresident Gabil Aranaz, li indica que s'està estudiant, principalment quant a 
l'econòmic i pel tema de preparació i formació, que serien necessaris. Per a la 
setmana que ve es pot tindre una resposta i seran informats. 
 
Falla 232 Pius XI-Fontanars. Pregunta sobre el tema de l'ofrena, que està pendent 
des de juliol. 
 
El president JCF indica que en l'assemblea passada es va dir que es tractaria en la 
de desembre, no obstant això l'estudi ja està fet. 
Sense més punts que tractar, s'alça la sessió sent les 21:26. 



 
 
 

Vist i Plau 

El President JCF     El Secretari General JCF 
Signat: Santiago Ballester Casabuena  Signat: Nicolás Garcés Casal 

 

  



Número de cens de les falles asistents a l’assamblea 

En roig, les comissions assistents a l'assemblea. 

En negre, les comissions que no estan actives 

 

 

1 41 81 121 161 201 241 281 321 361 

2 42 82 122 162 202 242 282 322 362 

3 43 83 123 163 203 243 283 323 363 

4 44 84 124 164 204 244 284 324 364 

5 45 85 125 165 205 245 285 325 365 

6 46 86 126 166 206 246 286 326 366 

7 47 87 127 167 207 247 287 327 367 

8 48 88 128 168 208 248 288 328 368 

9 49 89 129 169 209 249 289 329 369 

10 50 90 130 170 210 250 290 330 370 

11 51 91 131 171 211 251 291 331 371 

12 52 92 132 172 212 252 292 332 372 

13 53 93 133 173 213 253 293 333 373 

14 54 94 134 174 214 254 294 334 374 

15 55 95 135 175 215 255 295 335 375 

16 56 96 136 176 216 256 296 336 376 

17 57 97 137 177 217 257 297 337 377 

18 58 98 138 178 218 258 298 338 378 

19 59 99 139 179 219 259 299 339 379 

20 60 100 140 180 220 260 300 340 380 

21 61 101 141 181 221 261 301 341 381 

22 62 102 142 182 222 262 302 342 382 

23 63 103 143 183 223 263 303 343 383 

24 64 104 144 184 224 264 304 344 384 

25 65 105 145 185 225 265 305 345 385 

26 66 106 146 186 226 266 306 346 386 

27 67 107 147 187 227 267 307 347 387 

28 68 108 148 188 228 268 308 348 388 

29 69 109 149 189 229 269 309 349 389 

30 70 110 150 190 230 270 310 350 390 

31 71 111 151 191 231 271 311 351 391 

32 72 112 152 192 232 272 312 352 392 

33 73 113 153 193 233 273 313 353 393 

34 74 114 154 194 234 274 314 354 394 

35 75 115 155 195 235 275 315 355 395 

36 76 116 156 196 236 276 316 356 396 

37 77 117 157 197 237 277 317 357 397 

38 78 118 158 198 238 278 318 358  

39 79 119 159 199 239 279 319 359  

40 80 120 160 200 240 280 320 360  


